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PRECS I PREGUNTES GM CUP-AMUNT 
Ple de setembre 2023

Precs: 

1- Demanem que s’arreglin tots els parc infantils i les instal·lacions recreatives per 
infants que hi ha i es faci un manteniment continu, ja que hi ha zones d’esbarjo prou 
deteriorats i desatesos.

2- Preguem que s’arregli la pilona del carrer de la Perera.
 
3- Demanem que s’elimini la publicitat de cases d’apostes a les publicacions municipals.

4- Demanem que s’arregli el mur malmès del final del Rial del Bareu a tocar amb la NII.

5- Demanem que es torni a posar el banc que hi havia a la riera davant de l’antiga caixa 
Catalunya

6- Demanem que es controli l’estacionament en doble filera al costat dels contenidors 
de la sortida del carrer de les Margarides amb la Riera Bisbe Pol.

7- Demanem a l’equip de govern que enllesteixi el reglament dels Horts Urbans.

8- Preguem que ens ensenyin quin és el projecte del mercat que tenia plantejat l’anterior 
govern i que vostès sembla que han parat.

9- Preguem que es netegi i dignifiqui el carrer d’en Riera, un dels carrers que més 
transiten els Arenyencs que agafaran el tren, on cada dia i podem trobar , brosses 
mal tirades, trastos abandonats, pixats i vomitats. Els veïns ens han reiterat que estan 
farts d’haver d’aguantar aquestes condicions insalubres i de sorolls. Preguem que es 
preguin les mesures pertinents per arreglar-ho.

10- El nostre grup municipal ha rebut una queixa de pràctica laboral il·legal, per part d’una 
empresa de treballs assistencials que figura com a acreditada per la Generalitat per 
formar part de la Xarxa de Serveis Socials d’Atenció Pública. Aquesta empresa figura 
en el llistat d’empreses que des de Serveis Socials d’aquest Ajuntament s’ofereix a 
les famílies que necessiten assistència. Malauradament, la precarietat laboral és 
molt present en aquest sector i cal treballar per aconseguir un millor reconeixement 
a la tasca d’aquests professionals, cada vegada més necessaris a la nostra població 
envellida. Oferir els serveis amb personal no contractat és una pràctica que no es pot 
permetre i és denunciable. És per això que demanem al govern municipal que insti 
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al Departament de Drets Socials de la Generalitat de Catalunya perquè investigui 
si l’empresa en qüestió ha estat actuant de manera il·legal, quant a la contractació 
laboral, i procedeixi a actuar d’acord amb els resultats obtinguts.

11- Aquesta alcaldia va resoldre en data 7 d’agost de 2023, per decret, que avui figura en 
el llistat de decrets de l’Ordre del dia d’aquest Ple, el requeriment a la titular d’una 
activitat al passeig Xifré, que, d’acord amb l’Ordre del Ministerio de Transportes, 
Movilidad y Agencia Urbana TMA/851/2021, de 23 de juliol, l’ocupació de la terrassa 
ha de garantir els itineraris de vianants accessibles, establint el requisit que tot 
itinerari accessible ha de transcórrer de manera contigua a la línia de façana. 
Des de la CUP demanem que aquest criteri es faci complir a tothom per igual, per 
evitar que la nostra Riera, passeig Xifré i altres carrers de la vila, esdevinguin un 
salt d’obstacles continuat, amb perjudici, sobretot, de les persones amb diversitat 
funcional, contravenint l’esmentada ordre ministerial d’obligat compliment.
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Preguntes: 

1- Per quin motiu ha canviat el responsable polític de l’àrea d’urbanitzacions? I en quin 
estat es troba la regidoria de nova creació i quins són els primers objectius a tractar.

2- En els darrers dies hem sentit via premsa diverses declaracions i anuncis per 
part del govern en matèria d’habitatge. Ens pot explicar el regidor responsable en 
quins projectes i actuacions estan treballant? Es tindrà en compte la resta de grups 
municipals alhora d’implementar aquestes polítiques d’habitatge?

3- Com preveu l’equip de govern reubicar els serveis ubicats als mòduls de Can Nadal?

4- En quina situació es troba l’ordenança de mobilitat? Com s’han resolt les al·legacions 
presentades?

5- Havent finalitzat el període per presentar objeccions a la proposta d’elaboració 
d’un nou reglament de participació, en quina situació es troba el procés? S’ha donat 
resposta a les qüestions presentades?

6- Hem vist que ja hi ha data pel festival Canet rock i que enguany coincideix amb la festa 
major de Sant Zenon.

-Ens pot explicar si s’ha parlat amb les entitats organitzadores i garantir que no 
afectarà la seva activitat com Sant Roc, pubillatge o campaments?

-Quin és el criteri per superposar un acte privat i subvencionat a un acte popular que 
fa 10 anys que afecta tant Canet com Arenys de Mar?

-Quina serà la disposició del dispositiu policial, ja que coincidirà en dos actes 
multitudinaris?

7- Hem pogut llegir que l’empresa que gestiona la recollida selectiva vol renunciar al 
contracte. Ens podem explicar com afectarà el servei i com es gestionarà l’adjudicació 
de la nova empresa i quins recursos econòmics es creuen necessaris per a poder fer 
una adjudicació amb garanties?

8- En quin estat es troba el projecte de canalització del Rial del Bareu? 
 Tenen més informació per part de l’ACA, en la poden fer arribar?


